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Indkomne Forslag 

 

1. Divisionsledelsen ønsker at ændre ordlyden ”Udlejning finder sted efter Divisionsrådets 

bestemmelser” til Udlejning finder sted efter Divisionsledelsen Bestemmelser” Motivation: Dette 

giver råderum til at Divisionsledelsen kan foretage beslutninger om løbende regulering af 

udlejningspriser, samt bestemmelser for udlejning og hvordan udlejning foregår. Divisionsledelsen 

ønske er at det er udlejere der ikke er divisionens egne grupper der dækker omkostninger til 

vedligehold osv.   

 

 

2. Stemmes forslag 1 ikke igennem ønsker Divisionsledelsen at hæve lejen for alle andre end 

divisionens grupper.  

Motivationen for dette er, at Skovdam er ved at være en gammel hytte der trænger til løbende 

vedligehold. Vi ønsker ikke at det er Divisionens grupper der skal dække dette ved udlejning. 

Sammenligner vi os med andre nærliggende hytter er Skovdam en billig udlejningshytte.  
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